
1 
 
 

 

 

 

 

 5.8.21ישי חמיום  7 דף מידע מס.  

                                                                                                               משולחן יהושע טל מזכיר זמני.
חברים המעוניינים להיפגש איתו, מוזמנים  -ירון אסף, מגיע לקיבוץ בימי שלישי  -**יו"ר קיבוץ

                                                                                                                 לתאם עם מעיין במזכירות.
לאור זה שצורף להנהלה הכלכלית, החליט   – **וועד ההנהלה עובר כמה שינויים: יורם שחם 

                                 שוקלת את המשך חברותה בהנהלה. –לפרוש מוועד ההנהלה. נועה הרלינג 
השמועות על ועד ממונה ובחירת   נו קול קורא )שפורסם השבוע( לתגבור הצוות.לאור זה הוצא

                                                                                הן פשוט לא מעוגנות במציאות. –הנהלה חדשה 
                קשתי.תה היחידה שנרשמה לב י**ברוריה קטלב מונתה להיות חברת הנהלת גיל עוז, הי

                                      י )צוות חרום יישובי(.ח"בניהול צוות צטל החליף את בתיה נפדנסקי **חררדו 
יה גומרת את שלבי ההרצה, תופעל החל  ילעזרה בחישוב חיובי המים לשת "תמנון"**תוכנת 

לצריכה ביתית   "אפיקי מים" כדלקמן:מאוגוסט. מחירי המים לחיוב יעודכנו לפי התעריף של 
                                                                   , לחיוב חודשי:( שהיא לא חקלאות) לצרכן הביתי של מים שפירים 

                                                        קוב, גם אם אין צריכה כלל. 1.5כל דירה תחויב במינימום של  -
  קוב לכל משתמש שלישי ואילך, כולל תינוקות, 3.5קו"ב מים לדירה ועוד  7עד כמות של  -

                                                                                                       ₪ לקוב )כולל מע"מ(  4.0המחיר יהיה 
                                                               ₪ למ"ק )כולל מע"מ(. 10.0לכל כמות נוספת המחיר יהיה  

עדיין אנחנו משתמשים בהמון מים, ביקשתי מהנוי לצמצם שעות השקיה ואני  -**מים להשקיה 
מבקש זאת גם מהחברים. שימו לב שאם הדשא ירוק ומבריק, סביר שהוא מקבל הרבה מדי  

                                       ₪ לקו"ב.  2 -והיום הוא קרוב ל 2שקיה עלה השנה פי מים. מחיר המים לה
קיבל על עצמו לטפל בארנונה במקום יפתח אופק, יעביר אותנו לעידן המחשוב   סלע **מוש

                                                         בתחום הזה. תודה ליפתח שטיפל בנושא כמה שנים טובות.
              הקורנה עדיין כאן, רצוי לטובת כולנו להתנהג לפי ההנחיות המתפרסמות.נגיף **

           **בית בריאות עבר שיפוץ קטן. עכשיו נוכל לבצע במבנה מפגשים על ה"גל הקל".
                                            חינוך.מערכת הל .תקהילה ומנהל  .ת**עדיין מחפשים מנהל

עוסקת  הרפז קח כנראה יותר זמן, דיתיי, יייקרהחשבנו עד עתה ש"עוד רגע"  -**שיוך דירות
                                                                                              בכך במרץ ותעדכן אותנו במתקדם מדי פעם.

אורן שמת זה מכבר בבית   השבוע כרתנו מספר עצים מסוכנים: -* כריתת עצים מסוכנים*
 תמרים שכבר נטו ליפול, ועוד מספר עצים שהגיע זמנם. 2הקברות, אורנים ליד הבית השקט, 

                                                             עצים חדשים. 2חשוב על כל עץ שמורידים לנטוע לפחות 
נקווה שלפני החורף נוכל לבנות מגרש  לו השבוע. "צמח "**מגרש חניה מאולתר לספרינג ואלי 

 . קבוע

 

 



2 
 
 

 

 

 

 

 יפתח  -משולחנו של מרכז המשק 

זה לא היו נזקים ע אנחנו בעיצומו של הקיץ ומרגישים ביום יום, אפשר לפחות להתנחם שעד לרג
 התחזית נראתה טוב.   .קטיף ואיסוף היבולים ,מהחום. בענפים החקלאיים עוסקים בקציר

ענף המדגה ממשיך ביום יום לשווק דגים לדגת הארץ, הענף עובר תקופה לא קלה,  -מדגה
המחירים יורדים בגלל חוסר תאום בין המגדלים וזה פוגע קשות ברווחיות, יש ניסיון של 

שהחליטו להוביל   ההתארגנות לחשב מסלול מחדש, הוקם צוות חשיבה מטעם משקי בית שאן
 מהלך בין המגדלים. ממשיכים לנסות לאתר שותף מתאים. 

הענף בשיא הקטיף של המנגו, השנה הגענו לקטיף עם אפס תקלות בעיקר מזג   -סובטרופיים
דונם מנגו ובקרוב נדון על  50אויר ומצפים לתוצאות שלא ראינו שנים רבות. סיימנו לנטוע עוד 

 קדו נראה שהולכת להיות שנה טובה. שלב ב' הגדלה נוספת. גם באבו

עוד לא הוחלט למי לשווק מחכים לראות מי   2021ענף התמרים נערך לגדיד של עונת  -תמרים
ייתן המחירים הכי טובים, עוסקים בניקיון השטחים מעשבייה וטיפול בעצים כולל ריסוס נגד 

ותית את היקף חידקונית. בלולבים עובדים במרץ על קטיף ושימור, השנה הגדלנו משמע
 . העבודה בלולבים

סיימנו לקטוף אבטיחים משותפים בשטחי ארק וגלבוע, בארק היבול היה נמוך והמחירים  -גד"ש
טובים מאוד, בגלבוע השטח נתן סימנים חיוביים עד שתקף אותו וירוס והמחירים היו ברצפה, 

ת התמונה לחיובית שציפינו ומחכים לאישור הקנ"ט שיכול לשנו  כפיכרגע נראה שלא נרוויח 
                                                                                                                               יותר. 

דונם אם אפשרות להגדלה   10לאחר שהניסיון הצליח אנחנו פועלים לשתילה של  -פסיפלורה
ם עם כפר רופין מתקדמים להסכמות ונביא לאישור שי"בשטחים ליד הבית. שותפות גד

 ההנהלות. בוחנים גידולים.

הרפת חזרה לתפקוד מלא כולל מרכז מזון שחזר לתפקד לאחר השמדת כל המזון, הוחלט    -רפת
להגיש תביעה על השמדת המזון. אנחנו במגעים לשותפות בהקמת רפת מעבר לכביש, אם לא 
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הלה האחרונה הוחלט לקבל המלצת הנהלת הרפת ולרכוש  ימצא שותף נשקול להקים לבד. בהנ
 פרות מכספי הפיצויים שקבלנו ובכך להגיע לעדר שבהמשך יחדש עצמו לבד.  50עוד 

המפעל עובד במרץ לספק ההזמנות. עקב עליית מחירי ח"ג וההובלה נפגעה הרווחיות  -פולירז
ויות כיבוי אש, עו"ד של של המפעל שסיים החציון בהפסד. התקיימה פגישה בנושא החזר על

 הצדדים נפגשים לגשר על המחלוקות. 

בגשר מתחילים לראות התאוששות, העסקים חוזרים לאט לשגרה, יש התעניינות   -גשר השלום
 לפיתוחים נוספים ונקווה להתעוררות נוספת. 

אנחנו בקשר בשלב של הסכמים במו"מ עם חברה אמריקאית   -מתחם אחסנת גרעינים :יזמויות
שמייצגת את ממשלת אוקראינה שיש לה הסכם עם ירדן על כמויות גדולות והם במגעים 

 מתקדמים לאחסן אצלנו את הגרעינים שיבואו מנמל חיפה. 

דונם ליזם, הנושא בטיפול   6-התקדמנו וחתמנו מזכר הבנות להקצות שטח כ -תחנת אגירה
                                                                                                                      אישורים.  לקבלת

נפגשנו עם החברה כלכלית ומנסים לקדם ולדחוף הנושא, יש בעיה של שטחי  -מרכז לוגיסטי
                                                                                                                                 תעסוקה. 

 אנחנו בקשר עם חברות בשלבים מתקדמים לעסקת שכירות.  -השכרות אריזים

סגרנו עם דוראל על קירוי ברכות הדגים והמאגרים קבלנו הצעה טובה והוחלט   -אנרגיה סולארית
נלים מעל מטעים, מטע פסיפלורה שיקום, ושטחי הגד"ש הנושא  להתקדם. בודקים כיסוי פא

 בבדיקה מול שיכון ובינוי ודוראל, מתקדמים עם שתי החברות במקביל. 

ימות מול רשות עתיקות, תתקיים עקבלנו היתר מותנה בחפירות שיוצרות  -מנחת מעוז חיים
ל בהקמת המנחת  פגישה הנושא ייסגר ונתחיל הבנייה ממש בזמן הקרוב, חברת תלם תתחי

 מחדש. מקווים להפעיל המנחת בתקופה הקרובה. 

 הרחול  יפתח                                                                          

 ************ 

 רפת

                                                                               חודשים חזרנו סוף סוף להזנה ביתית. 9.5לאחר 
      הפרות קיבלו פעם ראשונה מנה שהוכנה מהמזונות שלנו לאחר תהליך ארוך ומייגע. 1.8 -ב

מיליון  3.25תנובת החלב ממשיכה להיות יציבה ומעל המצופה ונראה שנעמוד בתכנון של ייצור 
.                                                                    2022פים לקראת שנת סראש נו 50נים לרכישת מתארג  ליטר.

                                                                                     רפת הצפון )אורטל(.והרפתות שנבחרו לקנות מהן : רפת יזרעאל, רפת המעפיל 
  3לפני החליבה ועוד  3 -מקלחות יומיות אשר מורכבות מ 6נמצאים בשגרת קיץ מלאה הכוללת 

                                                                                 בתקווה להמשך קיץ שקט ורגוע. בין החליבות.

 וצוות הרפת, יריב וישנו -בברכה
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 עדכוני תרבות 

טל דפנא הנהדר החליט לסיים את עבודתו בהגברה של מעוז. טל ואני התחלנו לעבוד   -הגברה 
. טל פעל לאורך כל הדרך בנעימות, באדיבות ובמקצועיות, נכון לבצע 2019יחד בתרבות במרץ 

כל הגברה וכל אירוע, תמיד עם חיוך ואווירה טובה. עצוב לי מאוד שטל החליט לסיים להיות  
                                                               ומאחלת לו הצלחה ונחת בכל מה שיעשה. המגביר הראשי

וכעת, עובדים על גיבוש מחדש של צוות הגברה שיורכב מכמה אנשים עם גישה לתחום אשר 
 יתוגמלו בהתאם לאירועים, והעיקר שנמשיך לשמוע טוב. 

ון האירועים בהתאם למציאות המשתנה. כפי הנראה צוות חגי תשרי נפגש לתכנ -חגי תשרי
 ולכן האירועים יותאמו לכך על מנת ונוכל להימנע מביטולים.  4פנינו לסגר מספר 

לוח השנה המעוזי לשנת תשפ"ב, בעיצובה של טל הרמלין סולץ.   -לקראת ראש השנה יחולק שי
יים במעוז. אני מתנצלת  אמנים ואמניות הח  13הלוח עוסק השנה באמנות מקומית ויופיעו בו 

בפני חברים, בנים ותושבים אשר עוסקים באמנות כתחביב ולא נכנסו ללוח, ומקווה למצוא  
 פלטפורמה הולמת להציג את יצירותיהם במהלך השנה. 

השבוע פורסם קול קורא למעצבים/ות להכנת הגדת פסח נוסח מעוז בתקווה  -הגדת פסח 
 ת ערב פסח הקרוב. ונצליח להביא את הפרויקט לסיימו לקרא

בחודש יולי הוקם צוות טיולים הכולל את אילה רוזנבלום, נועם ללום, שחף ולטר, ג'נט  -טיולים
לפני כשבועיים התקיים   -מור וניצן חורש. הצוות מתכנן טיולים "קרובים הביתה" לחודשי הקיץ 

כות בגיל הרך אנשי מעוז, ובמהלך שבוע ההיער 60-סיור ערב נעים בכוכב הירדן בהשתתפות כ
נצא לטיול נוסף בפארק המעיינות. בהמשך השנה, עם ירידת הטמפרטורות, נצא גם לטיולים  

בנוסף, באוקטובר ייצא טיול ותיקים לציפורי בהדרכת שמעון דיגה. פרטים נוספים  רחוקים יותר.
 בקרוב. 

                       תי. לאחרונה הגיעו אל אוזניי ביקורות על תפקודי בתרבות ועל סגנון עבוד -ביקורת 
ראשית אני מזמינה את כל מי שיש לו ביקורת לפנות אלי באופן אישי ולהגיד לי מה לדעתו לא  

                                                                                                                                        טוב.
ן  להתנדב ולקחת חלק פעיל באירועי התרבות: בחגים -ל -ו-כ-ם   ו-ל-ו- מזמינה את כ שנית, אני

 ובשגרה. מבטיחה לא לחסום שום רעיון ולעזור בהפקת כל יוזמה. 

. אשמח שכל מי  2022בתחילת אוקטובר אני מתכננת לקיים ערב יוזמות לקראת  -ערב יוזמות
פעילות מתמשכת/ חד פעמית  או לטיפוח  שיש לו/ה יוזמה לאירוע תרבות, למפגש קהילתי, ל

 פינה להגיע לערב עם רעיון מגובש ולהפוך אותו למציאות חיובית. 

 בראון  בשמחות, שניר
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 צמיחה דמוגרפית

של תרבות מעוז חיים בשיתוף עם וועדת צמ"ד האירוע  "נעים להכיר"התקיים החודש ערב 
הוכתר בהצלחה גדולה, גם עבור המשפחות הנקלטות וגם עבור חברי הקיבוץ הוותיקים 

יות חדשות והרי זו המטרה של כולנו להמשיך וליצור ווהמשפחות מארחות. נוצרו קשרים והכר
 חיבורים משמעותיים בקהילה.  

לא מצאנו את השם הנכון!! כולם מוזמנים להמשיך ולהעלות   עוד -בחירת שם לשכונה החדשה
בקרוב נערוך   -רעיונות לשמות לשכונה החדשה, ניתן להעביר אל מעיין נחום את השמות 

 הצבעה בעזרת מסמך שיופץ לכל החברים והתושבים. 
אנו ממשיכים לסייר ברחבי הקיבוץ עם משפחות מתעניינות שמגיעות אלינו גם בחום הכבד 

ארץ ועם המתאימים אנו גם ממשיכים לשלב ראיונות ואבחונים. המשפחות שיעברו את מכל ה 
שלבי האבחונים יהיו צפויים להגיע לאחר סיום שיפוץ הדירות ובהתאם לזמנים הנוחים להם, 

במקביל ממשיכים לעבוד ולקדם את השכונה  אנחנו כאן כדי לקבל את כולם בזרועות פתוחות.
 . החדשה

ועדת צמ"ד משלימה את מאגר הרישום והמידע על בני משק לצורך יצירת קשר והעברת מידע  
 על תהליך הקליטה והשכונה העתידה להיבנות. 

 הטבות לזריזים להירשם! פרטים אצל מעיין.  מוזמנים לעניין את הבנים.ות ולהפנותם אלינו.
 

 מעיין נחום
 בשם כל חברי ועדת צמ"ד. 
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 ,  אפל צורית, אחאי  עידית, אבלו יעקב, חיים  מעוז קיבוץי : לים יו מזל טוב לילידי חודש 

, והבה ירון, הדס טריסה, דפנא מיכל, דגן גדי, דרור- בן אלמוג, בורוכוב  גיטהאלמוג איצקוביץ', 
 , סלע מוש, סולץ רותם, נפדנסקי חררדו, ליפשיץ אסף, כרמל מיכל, כהן יעל, טל יעל

 ,גולן להב גל ספיר, ,לוי דור ,ששון דורית, שחם יולי, רפאל גלית, קינן זאב, פוגל יוסף, עיני שרון
 מנור אריאלי. 

  אמי, פרטוש גיא, סלע אגם, דפנא נעמי,  דפנא נוה, גודינגר שקד, אביסרור מנו ולילדים:
 , יובל ברו. גרינברג איתי, רוזנבלום  שיר, שביט איתמר,קדר

 
 ************ 

 
 יולי לזכר הנפטרים בחודש  -נר זכרון 

 
  21/07/1948 סולץ אורי
 21/07/1948  יונס יורם

 21/07/1948 וולף משה
 21/07/1948  כהן עודד

 26/07/1953 רייג שמעון
   26/07/1969  גנתון פנחס

 03/07/1977 שילוח חנן
 01/07/1980 יונס  יהודית
 01/07/1983  קדר  אברהם

 01/07/1974  אשל אברהם
 12/07/1987  שפי  שרון

   16/07/1990  קוטלרסקי גדליה
 25/07/1994 שפי אמנון
 02/07/2005 שביט רותי
 26/07/2005  דפנא יואב
 19/07/2006  גלבוע יותם

 21/07/2015  אריאלי ירוחם
13/07/2017  דגן אבנר

 

 בברכות ואיחולי מזל טו 


